

雅思备考写作提纲:博物馆篇 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

[https://www.100test.com/kao\\_ti2020/456/2021\\_2022\\_E9\\_9B\\_85\\_E6\\_80\\_9D\\_E5\\_A4\\_87\\_E8\\_c7\\_456058.htm](https://www.100test.com/kao_ti2020/456/2021_2022_E9_9B_85_E6_80_9D_E5_A4_87_E8_c7_456058.htm) 维持博物馆是否是浪费金钱？  
1. 政府应该spend a lot of money to enrich the collection of museums to cater for different tastes or needs of different people. 有的人认为是浪费钱，我认为是很有必要的。  
2. 博物馆很重要（博物馆的作用）  
(1) illuminate the culture, history and arts of the world. 比如，世界上最大的British Museum provide visitors with all-round knowledge about the world culture and arts , collections in it trace the development of civilization throughout the history of mankind. Definitely a heartquake!  
(2) shoulder the responsibility to preserve and carry forward a country ' s traditional culture.  
(2) serve as a significant mean of adolescent education, benefit both the present and future generation. 教育学生什么是美，purify their heart，也可以作为第二课堂，提供教学参考  
3. 不是浪费金钱  
(1) 这种观点是shortsighted，只是从个人的利益出发，政府应该站在一个更高的角度去看问题。对国家的经济和人民生活是有很大促进作用的  
(2) 不同于其他产业，不能让其自生自灭，否则可能很难生存  
(3) 花的钱多，个人没有能力支付。  
100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。  
。 详细请访问 [www.100test.com](http://www.100test.com)